

Title (en)
Screening machine.

Title (de)
Siebmaschine.

Title (fr)
Appareil cribleur.

Publication
EP 0641608 A2 19950308 (DE)

Application
EP 94112804 A 19940817

Priority
DE 4329879 A 19930903

Abstract (en)
A screening machine with a machine stand (1) has longitudinal members (11), on which are releasably mounted exchangeably supports (22, 22'; 40, 40', 40"; 41), on which plug-system screen linings (13) or cross-tentered screen linings (14) are supported. Provided for fastening these are tenting devices (42) which are standard for the screen linings described and which, on the one hand, bear on the respective sidewall (2, 3) of the stand (1) and, on the other hand, fix the adjacent edge region of the screen lining (13, 14). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Siebmaschine mit einem Maschinen-Gestell (1) weist Längsträger (11) auf, auf denen auswechselbar Auflagen (22, 22'; 40, 40', 40"; 41) lösbar angebracht sind, auf denen sich Stecksystem-Siebbeläge (13) oder Querspann-Siebbeläge (14) abstützen. Zu deren Befestigung sind Spanneinrichtungen (42) vorgesehen, die für die geschilderten Siebbeläge einheitlich sind und einerseits an der jeweiligen Seitenwand (2, 3) des Gestells (1) anliegen und andererseits den benachbarten Randbereich des Siebbelages (13, 14) festlegen. <IMAGE>

IPC 1-7
B07B 1/46

IPC 8 full level
B07B 1/46 (2006.01); **B07B 1/48** (2006.01)

CPC (source: EP)
B07B 1/46 (2013.01); **B07B 1/4645** (2013.01); **B07B 1/48** (2013.01)

Cited by
CN113385414A; US9931672B2; US10421102B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0641608 A2 19950308; **EP 0641608 A3 19951220**; DE 4329879 A1 19950309

DOCDB simple family (application)
EP 94112804 A 19940817; DE 4329879 A 19930903